
 

 
 

Ko odrastem, bom kinologinja 
 
       Že od nekdaj imam rada kužke in si želim mojo ljubezen do psov deliti z 
ostalimi. Postati dobra kinologinja pomeni imeti veliko kontrolo in odgovornost. Biti 
moraš prijazen, dobrovoljen in odporen na stres. 
       Zanima me delo in vzgoja psov ter vzreja rodovniških psov. Zelo spoštujem 
kinologe, saj morajo pravilno reagirati na obnašanje različnih psov oziroma pasem. 
Delo s psi je lahko tudi nevarno. Vsak pes se odziva na situacijo drugače. Tako 
lahko pride do napada ali ugriza, ker pes ne ve, kako sicer reagirati. Zato veliko 
prebiram članke, ki jih objavljajo na internetu in si v knjižnici sposojam knjige o 
psih. Doma imam tudi psičko, havansko bišonko Onjo s katero se skupaj učiva o 
mojem bodočem poklicu. Vedno pravim, da je Onja mami vseh mojih naslednjih 
psov. Sestavila sem že knjižico, v kateri sem določila pasme s katerimi se bom 
ukvarjala in kako bom za njih skrbela. Želim si imeti pomaranca, zlatega 
prenašalca, avstralskega ovčarja, havanskega bišona in samo jeda. Določila sem 
jim tudi že imena in vse stvari, ki jih kužki potrebujejo. Izobrazbo bom pridobila s 
posebnimi tečaji za kinologinjo in opravili študij na Zootehnični fakulteti. Želim si 
delo opravljati doma, potekalo bo večinoma zunaj.  
       Moje mnenje je, da je pot do željenega poklica dolga in zahtevna. Čaka me še 
veliko učenja, ampak če si nekaj res želiš, ti tudi uspe. Prepričana sem, da bom 
dobra kinologinja.  
 
Niki 
 

 
Ko odrastem, bom policist 

 

       Že od nekdaj si želim postati policist. Rad imam delo z ljudmi in rad imam 
odkrivanje ter preprečevanje dejanj, ki ogrožajo varnost ljudi.  
       Naloge in delo policista je raznovrstno. Lahko varuje človeška življenja, 
preprečuje in ureja prometne nezgode in nadzoruje in ureja promet. Policisti v 
prometu nosijo uniformo, žepno svetilko, piščalko z vrvico in loparček STOP. O 
poklicu veliko berem iz knjig ter poslušam in gledam po televiziji.  
       Policist  opravlja delo na terenu. Zaradi tega je izpostavljen vremenskim in 
drugim škodljivim vplivom. V posameznih primerih je ogroženo tudi njegovo 
življenje.  
        Delo je organizirano po razporedu. Najbolj varovalni ukrep je uporaba znanj, 
veščin in spretnosti. Za hiter dostop do informacij uporablja bazo podatkov in 
elektronsko pošto. V hujših primerih uporablja zaščiteni neprebojni jopič in 
čelado.  Policisti mora biti psihično in fizično zdrav.  
        Šolanje za policista je zahtevno ampak, če si to res želim, potem mi ne bo 
težko.  
 
Ajdin  
 
 
 



 

Želim si postati trener smučarskih skokov 
 

Ko bom odrasel, bom postal trener smučarskih skokov. To si želim postati, 
ker treniram ta šport saj za ta poklic potrebuješ znanje o tem športu. 

Zanima me delo z otroki in kako jih naučiti ta šport. Poskrbeti bom moral, da 
se otrokom ne bo nič zgodilo. Veliko mi pove in pokaže trener, veliko pa sem 
prebral na internetu, zato kar nekaj stvari že vem. Ker sam treniram smučarske 
skoke, lahko opazujem trenerje pri njihovem delu. Veselim se, da bo lahko razlagal 
tehniko skokov in sestavljal različne vaje. Že sedaj rad gledam otroke, ko skačejo 
in jim rad svetujem, kako izboljšati skok. 

Da bom postal trener, bom odšel na fakulteto za šport, kjer se bom veliko 
naučil. V našem klubu vedno iščejo dobre trenerje, zato mislim, da bom službo 
verjetno dobil. Trener smučarskih skokov dela največ zunaj na prostem. Ne sme ga 
biti strah višine. Ko daje znak za spust, stoji na trenerskem, stolpu. Včasih vodi 
kondicijo tudi v telovadnici. Mora biti strog, ampak pošten. Ko se vozi na tekme, se 
lahko zgodi prometna nesreča in se poškoduje. 

Moje mnenje o tem poklicu je, da otroke naučiš disciplino. Naučiš jih lahko 
tudi poštenosti v igrah, na primer v nogometu ali košarki, ki jih igrajo za ogrevanje. 
 
Jošt 
 

 

Ko odrastem, bom baletka 
 
       Že od prvega razreda si želim postati baletka. Takrat sem tudi začela trenirati 
balet. Zamenjala sem dve baletni šoli. Biti moram gibčna, razumeti moram glasbo 
in hitro moram dojemati plesne kombinacije. 
       Zanima me, kako se baletniki  lahko toliko časa vrtijo, ne da bi se jim zvrtelo. 
Informacije za ta poklic dobivam na baletnih vajah in koncertih. Zanimivosti o 
poklicu spoznavam tako da, berem baletne knjige. Včasih nam o tem poklicu kaj 
pove naš baletni učitelj.  Predanost kažem tako, da že štiri leta, trikrat na teden 
plešem balet. Na vaje hodim zelo rada. 
       Želim se vpisati na srednjo baletno šolo. S takšno izobrazbo lahko postanem 
zboristka ali solistka. Ampak najbolj si želim postati profesionalna baletka. Kot 
baletka bom lahko zaposlena v Operi, Baletu… V tem poklicu je možnih veliko 
poškodb. Še posebej so v nevarnosti stopala, noge in hrbet. Ker se ne želim 
poškodovati, se vedno zelo dobro ogrejem. 
      Ta poklic mi je zelo všeč. Mislim, da je dobra baletka težko postati, ker je 
potrebno zelo veliko vaje. 
  
 Mara
 

 
Ko odrastem, bom veterinarka 

 
      Poklic veterinarja me veseli, ker želim pomagati in zdraviti živali. Že sedaj se 
zanimam za živali in berem zanimivosti o tem poklicu na spletu in v knjigah. Najraje 
gledam oddaje o veterinarjih in živalih. Nona me je predstavila svojemu prijatelju, ki 



dela kot veterinar. Pokazal mi je, kje dela in kaj uporablja pri zdravljenju. Odkar 
imamo doma psa, se imamo z družino še lepše kot prej. 
     Da bom postala veterinarka, bom morala imeti veliko znanja pri fiziki, kemiji, 
biologiji in biokemiji. Študij veterine je zahteven in traja pet let. 
     Zaposlijo te lahko na oddelku, kjer operiraš,  oziroma kot študentka pomagaš pri 
posegih. Pse in druge živali pregleduješ, jih cepiš in jim šivaš rane ter skrbiš za 
poškodovane živali. 
     Veterinarji morajo včasih poškodbo pregledati z ultrazvokom ali rentgenom. 
Operacijo se lahko opravi tudi z laserjem. Laser je za ljudi nevaren. Če pri 
pregledovanju z laserjem nimaš oblečene prave obleke, se lahko poškoduješ 
zaradi premočne svetlobe. Pri operacijah mora biti veterinar previden, saj se lahko 
hitro ureže. 
    Naredila bom vse, kar se bo dalo, da bom opravljala ta poklic. Včasih se mi je 
težko učiti, ampak za pomoč živalim bi naredila vse. Da bom prišla do mojega 
sanjskega poklica bo trajalo še dolgo časa. Upam, da se moje velike sanje 
uresničijo! 
 
Ela 
 

 
 

Ko odrastem, bom električar 
 

          V zadnjem času sem bil večkrat vprašan, kaj si želim početi, ko bom velik. 
Zaenkrat je moja želja, da bi postal električar. Pri najstarejšem bratrancu sem videl, 
kako raznoliko je delo električarja.  
        Zanima me vse, kar je povezano z elektriko. Rad ugotavljam, kako so 
sestavljeni stroji in kako je pri tem pomembna električna povezava. Največ 
informacij o delovanju elektrike sem dobil prav od bratranca. Skupaj sva ustvarila 
dve ladjici iz stiropora na električni pogon. Vse bolj o teh zadevah tudi rad prebiram 
knjige in iščem informacije na spletu. 
        Bratranec mi je povedal, da mora dober električar poleg elektrike poznati tudi 
osnove strojništva, mehanike in tudi računalništva. Koliko tega dodatnega znanja 
potrebuje, je odvisno od tega, na katerem področju dela. On dela na področju 
avtomobilizma. 
        Nisem se še natančno odločil, na katerem področju bi jaz rad delal. Mogoče 
na področju zdravstva z izdelovanjem aparatov za lajšanjem bolečin po 
poškodbah. Med šolanjem bi rad pridobil tudi veliko delovnih izkušenj.  
V Sloveniji imamo nekaj šol za pridobivanje tega znanja. Šolanje je lahko tri ali 
štiriletno. Omogočeno je tudi visokošolsko izobraževanje. Lahko se izobražuješ 
direktno za električarja, lahko pa širše za mehatronika. Zavedam se, da bo 
potrebno veliko učenja, a ker imam rad naravoslovne predmete, mislim, da to ne 
bo tako težko. 
          Mislim, da glede zaposlitve ne bo težav, ker sta elektrotehnika in 
računalništvo vpeta v naše vsakodnevno življenje. Poleg specialnih znanja pa je 
potrebno imeti tudi druge sposobnosti, biti tudi prijazen in spoštljiv ter imeti željo do 
nenehnega izpopolnjevanja. 
 
Peter 
 



 
 

Ko odrastem, bom arheolog 
 

Želim si postati arheolog. Ta poklic me zanima, ker si želim vedeti več o 
zgodovini in preteklosti. Če želiš opravljati ta poklic, moraš biti potrpežljiv in spreten.  

Zanima me zgodovina človeštva, živali in rastlin. Rad bi izvedel, kako je 
človek nastal in kako se je razvijal. Rad spremljam prispevke na programih National 
geografic in Animal planet. Zanimivo se mi zdi, kako izkopavajo in čistijo stare 
predmete. Pri čiščenju pa morajo biti izredno pazljivi, da predmeta ne poškodujejo. 
Največkrat najdejo stare človeške kosti, grobnice, nakit, orožje, stare vaze, krožnike 
in pribor. Arheologi pri svojem delu uporabljajo različne pripomočke. Pri izkopavanju 
potrebujejo teodolit, bager in kramp. Ko predmet izkopljejo pa potrebujejo strguljo, 
gobico, meter, fotoaparat. Zelo rad izkopavam različne kamne. Do sedaj sem našel 
že kovanec, košček vaze in različne kamne.  

Če želim postati arheolog, moram po koncu osnovne šole narediti še 
gimnazijo. Po končano gimnazijo pa se moram vpisati na Filozofsko fakulteto in 
končati študij arheologije. Pri tem poklicu te lahko zagrabi krč v roki. Lahko padeš v 
izkopano luknjo ali padeš z lestve.  

Ta poklic mi je zanimiv, ker se lahko iz izkopanih predmetov veliko naučiš, 
izveš kako so včasih ljudje živeli in kako so se prehranjevali. Iz starega orožja lahko 
predvidevaš, kako so se borili ali pa lovili živali za hrano.  

 
Matic  
 

 
 

Predstavim svoje poklicne načrte 

 
         Želim si postati oskrbnik živali v živalskem vrtu, ker sem zelo rad v bližini 
živali. Za dobro opravljanje dela moram imeti dober sluh, vid, gibčnost. Poleti 
obiskujem živalski vrt, ker mi je zelo všeč pomagati skrbeti za živali.  
         Zanimajo me živali. Rad jih opazujem, kako se gibljejo. Zanima me, katere so 
nevarne. Informacije o poklicu dobim v priporočniku. Rad vprašam oskrbnike v 
živalskem vrtu in veterinarje in pogledam na splet. Pogosto gledam oddaje in knjige 
o živalih. Ker rad rišem, najlepše narišem zajčka. Vsak dan se lahko kaj novega 
naučim, saj je toliko različnih živali na svetu. Zelo si želim videti pingvine, ki živijo 
na Antarktiki.  
        Da bom lahko opravljal poklic oskrbnika, potrebujem izobrazbo veterinarski 
tehnik. Če ne bi dobil službe kot oskrbnik v živalskem vrtu, bi lahko delal tudi v 
veterinarski ambulanti. Všeč bi mi bilo tudi delo v zavetišču za živali, kjer bi 
pomagal zapuščenim živalim. V živalskem vrtu bi najraje delal bi v vivariju. Tam so 
kače, pajki, kuščarji, žabe in želve. Če nisi pri delu pazljiv, te lahko kača ugrizne. 
Delal bi rad kot oskrbnik živali. Pot do poklica se mi zdi v redu, mislim, da bom 
zmogel.  
 
Anže 
 
 
 



 
 

Policist 

 
Želim si postati policaj. Poklic se mi zdi je zanimiv, ker lahko delaš različne stvari. 
Lahko delaš v prometu in usmerjaš promet, delaš v pisarni ali pa pomagaš ljudem 
v težavah. 
Policaj preiskuje kazniva dejanja, primere izgubljenih oseb ali gre na oglede 
nesreč. Njegovo delo je raznoliko in težavno. Včasih je tudi zelo nevarno. 
Že sedaj berem knjige in gledal filme v katerih nastopajo policisti. Tudi na spletnih 
straneh sem bral o tem poklicu in o dogodkih, ki so jih policisti reševali. 
Za ta poklic bi moral biti potrpežljiv, vztrajen, odločen, jasen, hiter in iznajdljiv. 
Pri svojem delu bi uporabljal različne pripomočke, kot so pištola, lisice, solzivec, 
pendrek in zvezek v katerega bi si zapisoval pomembne stvari. 
Za delo policaja bi moral imeti končano vsaj srednjo strokovno izobrazbo. 
 
Tian  

 

 

Ko bom velika, bom babica pri porodu 

        Že nekaj časa razmišljam, da bi postala babica pri porodu. Všeč mi je, ker so 

dojenčki majhni in prikupni. Že sam trenutek, ko dojenček pride na svet, je 

čaroben. 

       Zanima me vse v zvezi s tem poklicem. Od tega, kako se telo pripravi na to, do 

tega, koliko časa traja porod in kako je treba skrbeti za dojenčka. Poklic vedno bolj 

spoznavam, ko o tem kaj slišim in vidim po televiziji. Sama pa informacije poiščem 

tudi na internetu ali v knjigi. Včasih pa tudi v kakšni reviji. Vsakič ko preberem kaj 

novega, sem še bolj navdušena. Zato mi je ta poklic vedno bolj in bolj všeč. 

      Za ta poklic in tudi druge zdravniške poklice vem, da moram imeti dobre ocene 

že v osnovni šoli pa vse do diplome. Šolala se bom najprej v osnovni šoli, potem 

na gimnaziji in šele kasneje bom šla na zdravstveno fakulteto. Babice pri porodu 

pomagajo otroka spraviti na svet in pripraviti žensko na porod. Obstajajo pa tudi 

nevarnosti pri tem poklicu, na primer delo z biološkimi materiali in s kapljičnimi 

prenosi. Pogoste so bolečinami v hrbtenici zaradi sklanjanja. Nevarnosti so me 

zelo presenetile, ker sem mislila, da v tem poklicu ni toliko tveganj za lastno 

zdravje.  

        Vem, da me čaka še dolga pot. A če si nekaj močno želiš, boš naredil vse 

zato. Kjer je želja, je tudi moč! 

Taja  

 
 
 



 

Želim postati arheologinja 

        Če mi ne uspe postati tenisačica, bi rada bila arheologinja. To si želim postati 
zaradi tega, ker arheolog odkriva starodavne fosile, stvari, dragocene kamne in še 
marsikaj drugega. Človek mora biti natančen in dobro prepoznavati kaj je artefakt. 

       Včasih doma raziskujem s svojim mikroskopom. Gledam različne kamne, ki se 
mi zdijo zanimivi. Ko na ovčji dlaki vidim majhne mikroskopske bakterije, se 
začnem kar čuditi. Enako je pri kamnih. Če najdem kak poseben kamen, ki je 
drugačne oblike in barve se začnem spraševati, koliko je star. Zelo rada tudi 
izkopavam. Najrajši na dedkovem dvorišču, kjer sem izkopala kost, ki jo je zakopal 
dedkov pes. 

       Poklic bi rada opravljala na terenu ali v muzeju. Za opravljanje dela poleg 
izobrazbe potrebuješ ostro oko, spretne roke in dobro fizično pripravljenost. Menim, 
da fizična pripravljenost ne bo problem, ker se že zdaj veliko ukvarjam z športom. 

        Pri delu na terenu pa se srečaš tudi z nevarnostmi. Lahko se poškoduješ tako, 
da padeš, lahko te napade kakšna žival ali pa se zastrupiš. Delo se opravlja v vseh 
vremenskih pogojih. Tudi sama sem že med izkopavanjem poškodovala. Udarila 
sem se z lopato. 

        Moje mnenje je, da je poklic zanimiv in raziskovalen. Upam, da nekega dne 
dokončam študij in postanem arheologinja. 

Zoja  

 

 
Želim si postati maserka 

 
     To delo me veseli in moja teta pravi, da dobro masiram. Tudi družinski člani mi 
pravijo, da bi bila dobra v tem poklicu. Delo s strankami mi je zelo všeč. 
     Da bi postala maserka, moram imeti ustrezno izobrazbo, oziroma opravljen 
tečaj za maserko. Maser mora imeti znanje  iz anatomije, zdravstvene vzgoje, 
kontaktne kulture, ter znanja iz varnosti pri delu in znanje iz psihologije in prve 
pomoči. Vem, da se zdi kar zahtevno, ampak me to delo veseli in bi se z veseljem 
vse naučila. Izvajala bi več vrst masaž z olji. Če bi imela možnost, bi raje imela svoj 
masažni salon, pa še kakšnega zaposlenega.  Maser si mora med posameznimi 
masažami vzeti dovolj premora, da si na dolgi rok sam ne poškoduje hrbtenice 
zaradi drže. Prav tako mora imeti močne roke. Poleg tega, da rada masiram, se s 
tem poklicem lahko tudi dobro zasluži, če imaš svoj salon in veliko strank. Pri 
svojem delu mora biti maser oblečen v belo delovno obleko. Ne sme nositi nakita, 
ure, prstana in zapestnic. Poskrbeti mora tudi za ustrezno higieno. 
     Ker je še dolga pot do maserke, se ne bojim, ker vem da bom zmogla, ker me to 
delo veseli. 
 
Naja  



 

Želim postati veterinarka 

            Rada bi postala veterinarka. Rada imam živali in bi jim želim pomagati. 
Veterinar mora biti prijazen, dobrodušen, imeti rad živali in jih znati pozdraviti. 

Doma imam psa in zajčka. Zelo lepo skrbim zanju. Preden sem dobila 
psičko, sem se psov malo bala, a sem se nanjo hitro navadila. Veliko živali se da 
ukrotiti. Pogosto gledam oddaje o živalih. Opazujem njihove načine prehranjevanja, 
razmnoževanja in preživetja v naravi. 

Veterinar lahko postaneš, če se pridno učiš in narediš veterinarsko šolo. Če 
bom veterinarka, bom delala v veterinarski ambulanti. Nevarnost pri tem poklicu je, 
da se med operacijo kaj zaplete ali pa žival pogine. Obstaja tudi nevarnost, da te 
kakšna žival piči ali ugrizne. 

Sedaj že spoznavam zanimivosti o poklicu v knjigi, na televiziji in na spletu. 
Dobro vem, da me čaka še dolga pot do tega, a se vseeno veselim. Zadovoljna 
bom, če bo moje delo potekalo med živalmi. Ob delu bom utrjevala svoje znanje in 
naprej raziskovala. Zelo se bom trudila in veliko učila, da dosežem to, kar si želim. 
Upam, da se mi uresniči želja, da bom postala uspešna in znana veterinarka. 

Adelina  

 
 

Ko odrastem, bom zobozdravstvena asistentka 
 

Odkar vem, kaj mora moja mami delati v službi, si želim postati 
zobozdravstvena asistentka. Vem da je ta poklic zelo zahteven, vendar mi je zelo 
všeč, ker lahko pomagaš pacientom in zobozdravniku ter mu olajšaš delo. 
Zobozdravstvena asistentka mora biti hitra, spretna in zelo odgovorna oseba. 

Zanima me, na kakšen način zobozdravstvena asistentka lahko pomaga 
ljudem.  Mami me lahko o tem poklicu zelo veliko nauči, ker to delo opravlja. 
Informacije o tem trenutno iščem pri njej. Čudi me dejstvo, da je v tem poklicu zelo 
malo zaposlenih moških oseb. 

Vem, da se bom za ta poklic morala zelo pridno učiti, a se vseeno veselim. Po 
končani osnovni šoli je potrebno končati še ustrezno srednjo šolo, ki me bo 
pripeljala do znanja za ta poklic. Čeprav si želim postati zobozdravstvena 
asistentka, mi je všeč tudi možnost, da postanem zobozdravnica, ker me zanima, 
kako se zobje zdravijo, razvijajo in kako rastejo.  

Poklic je lahko tudi nevaren oziroma se lahko poškoduješ. Največja nevarnost 
za zobozdravstveno asistentko je, da se zbode z iglo, ki je bila uporabljena pri 
pacientu. V primeru, če je pacient okužen s katerokoli boleznijo, obstaja nevarnost, 
da se okuži tudi asistentka.  

Če bi imela o tem poklicu zelo malo znanja, bi se seveda zelo težko zaposlila. 
Če pa bi imela dovolj veliko znanj, pa pa menim, da bi se zaposlila z lahkoto. Zato 
se bom morala veliko učiti in vem da bo to zelo naporno, vendar se zelo veselim 
trenutka, ko bom zaposlena in bom vedela, da se je ta ves trud splačal. 
 
Natalija  



Želim si postati profesionalni nogometaš 

           
Hočem postati nogometaš, ker je nogomet moj najljubši šport, ker to edino 

delam zelo dobro in ker v tem najbolj napredujem. Nogometaš mora biti hiter,  
spreten, mora imeti veliko kondicije in mora znati dobro preigravati z žogo. 

Zanima me, kako bi lahko zaigral za zelo dober svetovni klub. Čudim se, 
kako je uspelo Lionelu Messiju iz tako malega fantka postati profesionalni 
nogometaš. Informacije iščem v knjigah, vprašam svojega trenerja, očeta ter 
pogledam youtube in wikipedijo na internetu.  
         Zanimivosti spoznavam že zdaj, ko spremljam tekme na televiziji ali jih grem 
gledat v živo. Veliko ga igram doma, na igrišču s prijatelji, na šolskem igrišču s 
sošolci.  Najraje gledam to na televiziji. Ne morem zdržati cel teden brez igre. Zato 
sem tudi peto leto član nogometnega kluba.  

Profesionalni nogometaš bom postal tako, da bom hodil redno na treninge in 
se redno udeleževal tekem. Upošteval bom navodila trenerja. Moram si vzeti veliko 
časa za treninge. Pri tem poklicu se lahko poškodujemo, saj so v tem športu tudi 
kontakti in udarci. Lahko si zvijemo gleženj, zlomimo nogo, dobimo udarce od žoge 
v glavo in še kaj. 

Mislim, da bo težko postati profesionalni nogometaš, a se bom zelo potrudil, 
da bi prišel do tega poklica. Potrebno bo veliko treniranja in gotovo tudi veliko 
odrekanja, da dosežem svoj cilj - postati profesionalni nogometaš, tako kot Lionel 
Messi. Oče mi pravi, da je sanjati dovoljeno tudi naglas, saj je to že en korak k 
uresničitvi. 
 
Jaka  

 

 


